



TAWARAN UNTUK MENGISI KEKOSONGAN JAWATAN

JAWATAN	: Penolong Pengurus
GELARAN JAWATAN	: Penolong Pengurus
GRED	: LK6
GAJI BULANAN	: RM2,387.00 – RM7,257.00
TARAF JAWATAN	: Tetap & Tidak Berpencen
BIL. KEKOSONGAN	: 1
TARIKH TUTUP IKLAN	: 1 Oktober 2023

SYARAT-SYARAT AM LANTIKAN	SYARAT UTAMA
<ul style="list-style-type: none"> a. Warganegara Malaysia b. Lelaki c. Berumur 25 tahun hingga 35 tahun d. Sihat tubuh badan dan tidak mempunyai masalah kesihatan yang kronik e. Tidak terlibat dengan sebarang kegiatan jenayah f. Dapat melaksanakan 	<ul style="list-style-type: none"> a. Memiliki kelayakan minima Diploma Pengurusan Ladang dari mana-mana badan profesional atau institusi yang diiktiraf oleh Kerajaan; b. Lulus dalam subjek Bahasa Melayu (termasuk ujian lisan) di Peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau Sijil Vokasional Malaysia.
SYARAT TAMBAHAN (DIBERI KEUTAMAAN)	DESKRIPSI TUGAS
<ul style="list-style-type: none"> a. Mempunyai pengalaman sekurang-kurangnya tiga (3) tahun sebagai Penolong Pengurus Ladang Kelapa Sawit. b. Berkebolehan bertutur, membaca dan menulis dalam Bahasa Melayu dengan baik. c. Berkebolehan menerima dan memberi arahan. d. Rajin, amanah, bersemangat, menepati masa dan bertanggungjawab. 	Bertanggungjawab untuk operasi ladang yang dirancang serta dilaksanakan secara efektif, memastikan pengeluaran BTS dapat dihantar untuk pemprosesan, memastikan keselamatan ladang dalam keadaan terkawal, sentiasa mematuhi peraturan-peraturan pihak berkuasa yang berkaitan dengan pengurusan ladang, memabntu penyediaan dokumen-dokumen serta memantau perbelanjaan ladang, memahami polisi dan sistem pengurusan ladang dan menjalankan tugas yang diarahkan dari semasa ke semasa.
CARA MEMOHON	ALAMAT PENGHANTARAN
Permohonan perlulah lengkap dengan mengemukakan surat secara bertulis berserta gambar terbaru berukuran pasport, resume, salinan sijil-sijil disahkan, salinan lesen kompeten berkaitan yang sah dan belum tamat tempoh serta dokumen-dokumen berkaitan.	<p style="text-align: center;">Pengurus Besar Pertubuhan Peladang Negeri Johor Wisma Peladang No.9-9E, Jalan Selat Tebrau 80000 JOHOR BAHRU (u.p. : Bahagian Pengurusan Sumber Manusia)</p>